
Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 28  

z XXVIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 25 sierpnia 2021 roku 

 
Obrady rozpoczęto 25 sierpnia 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:00 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 
1.Zdzisław Baranowski 
2. Maciej Bieniek 
3. Lucyna Bocek 
4. Maria Brodniewicz 
5. Rajmund Dedio 
6. Ryszard Drózd 
7. Joanna Duda-Michalak 
8. Irena Idasiak 
9. Jacek Krużołek 
10. Rafał Ludka 
11. Jerzy Malik 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i 
gości oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wręczenie Odznaczeń Honorowym Dawcom Krwi. 
4. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 czerwca - 31 lipca 2021r. (druk nr 

649). 
7. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Skoczów w 2020 roku, na 

podstawie danych Straży Miejskiej oraz Policji (druk nr 638). 
8. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Skoczów (druk nr 643). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu sołectwa Pogórze przy ul. Zamek (druk nr 639). 



3) Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Skoczowa obręb 1 przy ul. Ustrońskiej, 
obejmującego działki nr 219/2 i 219/4 (druk nr 640). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na 
okres 5 lat (druk nr 644). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na 
okres 5 lat (druk nr 645). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/211/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Skoczów (druk nr 646). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/212/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 653). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skoczów (druk nr 641). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk 
nr 647). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok 
(druk nr 654). 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/247/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2021-2032 (druk nr 648). 

12) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Osiedla "Za Wisłą" (druk nr 642). 
9. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 

udzielonych odpowiedzi. 
10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
11. Sprawy organizacyjne. 
12. Zamknięcie obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

ad.1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i 
gości oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa  
Andrzeja Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Sekretarz Magdalenę Fober, Radcę 
Prawnego, Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i 
Kierowników Jednostek Organizacyjnych. 
 
Następnie stwierdził prawomocność obrad. 
 
ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze jakieś wnioski w sprawie zmiany porządku 
obrad – wobec braki przystąpiono do obrad. 
 
ad.3. Wręczenie Odznaczeń Honorowym Dawcom Krwi. 
 
Wręczone zostały Odznaczenia Honorowym Dawcom Krwi: 
- Odznaka Honorowy Dawca Krwi Zasłużony dla Zdrowia Narodu za oddanie ponad 20 litrów 
krwi, 



- Odznaka Honorowy Dawca Krwi III Stopnia za oddanie ponad 5 litrów krwi. 
 
ad.4. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XXVII sesji, wobec 
braku poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Jerzy 
Malik, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
ad.5. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, odpowiadał na pisma oraz 
przyjmował strony (telefonicznie). Przewodniczące / cy po krótce przedstawili tematykę, którą 
zajmowali się na komisjach. 
 
ad.6. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1 czerwca - 31 lipca 2021r. (druk nr 
649). 
 
Radna Teresa Papkala – pytała odnośnie Zarządzeń wymienionych w powyższej informacji. 
 
Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie od 1 czerwca - 31 lipca 2021r. 
– stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
ad.7. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Skoczów w 2020 roku, na 
podstawie danych Straży Miejskiej oraz Policji (druk nr 638). 
 
Informację przedstawił Komendant Komisariatu Policji w Skoczowie Wojciech Sikora oraz 
Komendant Straży Miejskiej w Skoczowie Marian Machalica. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja zapoznała się i przyjęła informację. 
 
Rada przyjęła informację o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Skoczów w 2020 roku, 
na podstawie danych Straży Miejskiej oraz Policji – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
ad.8. Podjęcie uchwał: 
 
ad.8.1. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Skoczów (druk nr 643). 
 
Projekt uchwały przedstawiła Prezes Skoczowskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego 
Katarzyna Mosur. Wyjaśniła wątpliwości z Komisji Infrastruktury dot. §20. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały z zastrzeżeniem, by wyjaśnić wątpliwości w §20. 



 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Jerzy 
Malik, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XXVIII/337/2021 w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 3 
do protokołu. 
 
ad.8.2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu sołectwa Pogórze przy ul. Zamek (druk nr 639). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Jerzy 
Malik, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XXVIII/326/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu sołectwa Pogórze przy ul. Zamek przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
ad.8.3. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu miasta Skoczowa obręb 1 przy ul. Ustrońskiej, obejmującego działki nr 219/2 i 
219/4 (druk nr 640). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 



Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Jerzy 
Malik, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XXVIII/327/2021 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Skoczowa obręb 1 przy ul. Ustrońskiej, obejmującego 
działki nr 219/2 i 219/4 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
ad.8.4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 lat 
(druk nr 644). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Jerzy 
Malik, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XXVIII/328/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 lat 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.8.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 lat 
(druk nr 645). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 



 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Jerzy 
Malik, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XXVIII/329/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 lat 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
ad.8.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/211/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Skoczów (druk nr 646). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska 
Janusz Międzybrodzki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Jerzy 
Malik, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Pszczółka 
 
Uchwała nr XXVIII/330/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/211/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku Rady Miejskiej Skoczowa, w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
ad.8.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/212/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 653). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska 
Janusz Międzybrodzki. 
 



Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Jerzy 
Malik, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XXVIII/331/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/212/2020 z dnia 26 sierpnia 
2020 roku w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 9 
do protokołu. 
 
ad.8.8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skoczów (druk nr 641). 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Jerzy 
Malik, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr XXVIII/332/2021 w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
 
ad.8.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk nr 
647). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 



Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna 
Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Jerzy Malik, Tomasz Michalak, 
Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Zdzisław Baranowski 
 
Uchwała nr XXVIII/333/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
ad.8.10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk 
nr 654). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna 
Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Jerzy Malik, Tomasz Michalak, 
Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Zdzisław Baranowski 
 
Uchwała nr XXVII/334/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
ad.8.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/247/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2021-2032 (druk nr 648). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna 
Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Jerzy Malik, Tomasz Michalak, 
Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Zdzisław Baranowski 
 
Uchwała nr XXVIII/335/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXII/247/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2021-2032 przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu. 
 
ad.8.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Osiedla "Za Wisłą" (druk nr 642). 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady, poinformował że jednogłośnie 
pozytywnie został zaopiniowany przez Komisję Regulaminową. 
 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna 
Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Jerzy Malik, Tomasz Michalak, 
Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Zdzisław Baranowski 
 
Uchwała nr XXVIII/336/2021 w sprawie zmiany statutu Osiedla "Za Wisłą" przyjęta została 
jak wyżej – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
ad.9. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady wpłynęła interpelacja radnej Moniki 
Szyndler dotycząca    
 
ad.10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Radny Maciej Bieniek – interesuje mnie odnośnie obszarów nadwodnych. Słyszeliśmy 
wcześniej, ze powołana została komisja więc ciekaw jestem jakich to terenów będzie 
dotyczyło i czym ta komisja będzie się zajmowała i czy ewentualnie tu nasze jakieś głosy 
lokalne tez zostaną wysłuchane? 



Naczelnik WFE Magdalena Goryczka – nie została powołana żadna komisja. Burmistrz 

przeczytał treść zarządzenia. To jest zarządzenie dot. zarządzania projektem, jego 

wdrażania. Pisząc wnioski o dofinansowanie jesteśmy zobligowani do pokazania tego, w jaki 

sposób będziemy projekt realizowali, wdrażali, a potem jak będziemy pilnowali jego 

trwałości. Za każdym razem powołujemy zespół projektowy, ten który najpierw opracowuje 

ideę tego wniosku, tego projektu, potem go realizuje, rozlicza, promuje, a następnie 

kontroluje wszystkie rezultaty i trwałość. Jest to zmiana zarządzenia sprzed kilku lat dot. 

obszarów nadwodnych czyli Rynek 3, Centrum Edukacji Ekologicznej i Park Leśny na 

Górnym Borze. To jest ten projekt i tutaj zmieniły się osoby, które pracują w Urzędzie. Także 

to jest tylko i wyłącznie porządkujące nazwiska, nawet nie zadania, które są związane z tym 

projektem. 

Burmistrz Mirosław Sitko – uzupełniając chciałbym zaprosić Państwa 2 września br. o 

godz. 15:00 do Centrum Edukacji Ekologicznej. Będziecie Państwo mogli zwiedzić w pełnym 

zakresie przy pełnej obsłudze to Centrum. Od września zaczyna w pełni funkcjonować. 

Radny Maciej Bieniek –  
1. Słyszeliśmy, że Pani Naczelnik Wydziału Organizacyjnego została Sekretarzem. Pytanie, 

kto jest Naczelnikiem, kto sprawuje obowiązki jeśli chodzi o Wydział Organizacyjny? 
2. Zaproszenie do Ochab 28 sierpnia br. godz. 12:00 na „Ochabskie Papaje”, 5 września br. 

zaproszenie na bieg i marsz kobiet pt. „Aktywne Dziołchy” godz. 11:00 zbiórka, godz. 
12:00 rusza bieg. Zapraszam wszystkie kobiety, które mają ochotę pospacerować ulicami 
Ochab lub pobiegać. 

 

Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – 5 września br. jest też marsz „Kijami w cukier” – 

rejestracja o godz. 13:00, wymarsz o godz. 14:00. 

Burmistrz Mirosław Sitko – w tej chwili nie ma Naczelnika Wydziału Organizacyjnego, 

aczkolwiek w ostatnim czasie robiliśmy kilka naborów i zobaczymy jak będzie wyglądała 

sytuacja. W tej chwili funkcję Naczelnika pełni również Pani Sekretarz, natomiast jest Z-ca 

Naczelnika Wydziału Organizacyjnego i pełni zastępczo funkcję Naczelnika. 

Radna Irena Idasiak – chciałam wrócić do punktu z posiedzenia Komisji Infrastruktury, który 

był omawiany, chodzi o plac zabaw przy ul. Mocko w Skoczowie. Chciałam zapytać, czy 

byłaby taka możliwość przeniesienia, podzielenia tej strefy starszych dzieci na strefę 

malucha.  Proponowałabym rozpatrzenie działek nr 739/2, 740/2 i 741/2, są to działki wzdłuż 

„czarnego chodnika” od strony Górnego Boru wzdłuż torów. Jest to duży teren prawie 40 

arów. 

Burmistrz Mirosław Sitko – pomysł jest nowy, na pewno się nad nim zastanowię. Uważam, 

że jesteśmy w stanie tak podzielić strefy przy ul. Mocko, że plac będzie dla dzieci w różnym 

wieku. Ten projekt, który był Państwu zaprezentowany miał pewne ułomności. Myślę, że 

biorąc pod uwagę wartość tego projektu, bo wreszcie chcemy mieć plac zabaw w 

Skoczowie, prawdopodobnie będziemy musieli go podzielić na etapy. Pierwszym etapem 

będzie „PumpTrack” czyli część rowerowa i ta część dla średnich dzieci, bo to mniej więcej 

te same dzieciaki. Natomiast co do małych, jeżeli byśmy to dobrze zorganizowali, to te 

dzieciaki mogłyby również bawić się w obrębie tego olbrzymiego placu, ale tak jak 

powiedziałem zastanowię się nad tym. 

Radna Irena Idasiak – uważam, że dużym plusem placu dla małych dzieci w miejscu 

wcześniej przeze mnie wspomnianym jest to, że jest w bezpośrednim sąsiedztwie budynków 

mieszkalnych. W momencie jakiejś dewastacji byłaby reakcja. W tym miejscu na dole nie ma 

takiej możliwości, bo nikt tam nie mieszka jest to ciche miejsce.  



Burmistrz Mirosław Sitko – zgodnie z Państwa sugestiami z Komisji Infrastruktury ten teren 

będzie musiał być objęty monitoringiem, a jeżeli będzie objęty i będziemy mięli pełną obsadę 

do jego obsługi (5 etatów by to działało 24 godz. na dobę bo urlop, choroba itp.), to będziemy 

mięli błyskawiczną reakcję, skuteczny monitoring. Będziemy rozwijać monitoring gdzie              

się da. 

Radna Teresa Papkala – jeżeli chodzi o „czarny chodnik” – Burmistrz powiedział nam, że 
mamy szukać działek to szukamy. 
Składam wniosek, żeby dokonać analizy możliwości przeniesienia Miejskiego Zarządu 
Oświaty do Szkoły Podstawowej Nr 3 w kontekście poprawienia warunków pracy 
pracowników i odzyskania pomieszczeń. Zwracam uwagę, że biura znajdują się w dawnych 
mieszkaniach. Bardzo proszę o rzetelna analizę. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – analizowaliśmy kilka lokalizacji, braliśmy pod uwagę SP3 przy 

ul. Osiedlowej jak również przeniesienie MZO do budynku MCK na ostatnie piętro, ale 

musimy sobie jasno powiedzieć – konieczne jest zapewnienie dostępności, winda. 

Radna Teresa Papkala – jesteśmy bardzo przedsiębiorczą Radą i zdążyliśmy już sprawdzić, 

że dostępność w SP3 jest. Ona wynika z tego, że jest podjazd, na dole może być 

pomieszczenie dla osoby niepełnosprawnej i pracownik z góry zejdzie, a tych petentów aż w 

takiej ilości w MZO nie ma. Bardzo proszę przeanalizować i odpowiedź na piśmie. 

Z-ca Burmistrza Andrzej Bubnicki – jeżeli chodzi o dostępność to są wszystko przepisy, 
które cały czas ewoluują, jak każde. To rozwiązanie takie w postaci pomieszczenia obsługi 
na dole wyodrębnionego, to jest tak zwane rozwiązanie alternatywne. Ustawa wprowadza 
takie możliwości w zakresie budynków, których nie za bardzo jest racjonalne, żeby 
wprowadzać rozwiązania nazwijmy to docelowe, właściwe. Jesteśmy w stałym kontakcie z 
panem, który jest gminnym koordynatorem ds. dostępności. Te sprawy są analizowane i od 
września już takiej możliwości nie będzie. Natomiast jeżeli chodzi o szkołę to powiem, że 
akurat to rozwiązanie było naprawdę analizowane, było brane pod uwagę. Osobiście jestem 
przeciwny z powodów: 
1. prawie codziennie kilkanaście pism różnego rodzaju z MZO, placówek oświatowych i 

innych jest podpisywana i analizowana przeze mnie i pracowników MZO. To zajmuje dużo 
uzgodnień i dobrze jak jest bliska odległość z Urzędu. 

2. sytuacja jest taka, że mamy oprócz braku dostępności spowodowanej tym, że 
chcielibyśmy na ten cel ewentualnie przeznaczyć ostatnia kondygnację, czyli niestety ale 
już teraz byłoby trzeba myśleć o windzie, a wiemy po Pierśćcu ile winda kosztuje. Myślę, 
że tutaj kwota to kilkaset tysięcy złotych, które trzeba wziąć pod uwagę do pomieszczeń, 
bo nie do końca są dostosowane na ten cel. Nie wiem co tam jest w planie 
zagospodarowania, czy tam jest oświata czy usługi bo to też ma znaczenie dla zmiany 
przeznaczenia tych lokali formalnie. Jakby się okazało, że tam jest oświata a nie usługi to 
mamy tez dodatkowy czas i koszty. 

3. w MZO pojawiają się różne strony. To są nie tylko nasi nauczyciele i nasi dyrektorzy. To 
są także kontrahenci, rodzice, strony zewnętrzne. Jednak mówimy o budynku szkoły, w 
którym te drogi dzieci którymi się poruszają są w jakiś sposób dla nich bezpieczne. To 
znaczy nie kręci się tam nikt obcy. Taka jest też idea, że jest woźny który pilnuje żeby po 
obiekcie nie kręcił się nikt niepożądany. Jeżeli my tam będziemy chcieli umiejscowić MZO 
to musimy zgodzić się z tym, że dziesiątki osób dziennie także z zewnątrz z poza naszego 
skoczowskiego systemu będą się przewijały przez budynek szkolny. 

 
Tak więc biorąc pod uwagę powyższe argumenty, nie przemawiają za tym.  
 
ad.11. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 



solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny.  
 
ad.12. Zamknięcie obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 
zamknął obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
 

                                                                                           Przewodniczący 
                                                                                          Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                        Rajmund Dedio 

 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 

 
 


